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 Z Á P I S  č. 1/2023 
 

z jednání Komise místní části Salaš konané dne 23. 1. 2023.  
 
Přítomni: Vlastimil Svozil, Alena Hájková, Jan Jurča, Ludmila Baďurová, Jan Bařinka, Věra 

Firstová, Mgr. Radka Vyoral Krakovská, Vladimír Bolom, Petr Mašláň, Tomáš Matucha 
 
Omluven: Veronika Mašláňová Káňová 

 
Program: 
 
1. Zahájení 
2. Ořezání větví 
3. Zřízení MHD 
4. Oprava chodníku 
5. Změna územního plánování 
6. Pouliční osvětlení 
7. Diskuze a závěr 

   
ad 1) Schůzi komise zahájila Mgr. Radka Vyoral Krakovská a přivítala všechny přítomné členy 
komise a novou členku komise Věru Firstovou. 
 
ad 2) Člen komise vznesl požadavek na ořezání suchých větví a stromů podél silnice vedoucí z 
Malenovic na Salaš. Tento požadavek se ze strany KMČ opakuje již poněkolikáté v posledních 
letech.  
 
ad 3)Na schůzi člen komise vznesl požadavek, aby byla na Salaš zřízena městská hromadná 
doprava. Neboť ve všech místních částech města Zlína už delší dobu funguje, naše místní část je 
jediná bez obsluhy MHD. Žádáme o prověření možnosti připojení do sítě MHD. V souvislosti 
s tímto několik členů KMČ upozornilo na fakt, že jízdenky MHD jsou výrazně levnější než jízdné, 
které platí občané Salaše, aby se dostali do Zlína.  
 
ad 4) Člen komise upozornil na nebezpečné propady zámkové dlažby chodníku na Salaši. 
Nejhorší situace je u č. p. 10 a také u č. p. 57.  
 
ad 5) KMČ v reakci na podněty občanů Salaše požadují změnu v územním plánování na uvolnění 
pozemků pro stavbu dalších rodinných domů.  
 
ad 6) Členové KMČ znovu vyjadřují požadavek pro doplnění jedné lampy pouličního osvětlení na 
konci Salaše směr Bohuslavice, kde pokračuje chodník. Toto místo je využíváno pěšími pro 
přecházení silnice směrem do areálu mnoha firem na konci Salaše. Nyní je toto místo vzhledem 
k absenci osvětlení nebezpečné.  
 
ad 7) Diskuse a závěr  
  
 
Termín příštího jednání komise stanoví předsedkyně komise dle potřeby a bude oznámen 
v dostatečném předstihu. 
 
Ve Zlíně – Salaši, dne 23.1.2023 
 
 
Zapsala: Renata Janíčková, tajemnice KMČ Salaš 
Ověřila: Mgr. Radka Vyoral Krakovská, předsedkyně KMČ Salaš    


